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Předkladatel:  Milena Paříková 

Název:  
Výsadba sadu lokalita Na Koutech  

Návrh 
usnesení:  

 

Podklady: 15.11. 2020 proběhne výsadba městského ovocného sadu s účastí občanů Černošic.  

Pozemek je již zaměřen geodetem a je vypracovaný výsadbový plán. Členové komise na své 

schůzce 26.10.2020, která proběhne v lokalitě Na Koutech na místě sázení,  vytýčí místa výsadby 

pro celkem 66 ovocných stromů. 

 

 
 

Předkladatel:  Milena Paříková 

Název:  Památný strom Cedr, v ulici V Mýtě 

Návrh 
usnesení:  

 

Podklady.  V minulém týdnu došlo opakovaně k odlomení silné větve z památného cedru v ulici V Mýtě.  

 Ing. Paříková byla pověřena zajistit jeho vypracování Výzkumným ústavem Silva Taroucy 

pro krajinu a okrasné zahradnictví, přímo u Ing. Veromiky Strnadové, s kterou mělo město 

velmi dobré zkušenosti při řešení havarijního stavu cyklostezky v roce 2016.  

 Ing. Paříková byla pověřena shromážděním všech potřebných informací v AOPK nutných 

pro pomoc památného cedru 

Komise ŽP navrhuje vypracování odborného dendrologického posudku 
Komise ŽP doporučuje využít dotačních prostředků na péči o památné stromy ČR 

prostřednictvím AOPK 

 

 
 

 

Předkladatel:  Milena Paříková  

Název:  Neutěšený zdravotní stav lip v  ulici Poštovní 
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Návrh 
usnesení:  

  

 

Podklady: V současné době probíhá na území Černošic pasportizace zeleně. 

Součástí pasportizace bude i posouzení zdravotního stavu stromů a následná péče, týká se to i výše 
zmiňovaných lip 

 

 
 
 
 

 

Předkladatel:  Milena Paříková 

Název:  
.Hlohy  v havarijním stavu  v ulici Riegrova a Poštovní 

Návrh 
usnesení:  

 



 
Komise životního prostředí 

23.9.2020 
 

(strana 3)  

Podklady: Komise navrhuje pokácet všechny hlohy v ulici Poštovní a 3na začátku ulice Riegrova, které jsou 

silně poškozené 

Komise navrhuje Technickým  službám  podat žádost o jejich pokácení. 

Komise navrhuje zde vysadit opět hlohy, kultivar růžový na kmínku 240-260cm Paul’s Scarlet 

 

 
 

Předkladatel:  Milena Paříková  

Název:  
Znalecký posudek na zdravotní stav topolů na cyklostezce 

Návrh 
usnesení:  

 

Podklady: 
Na žádost Povodí Vltavy byl vypracován znalecký posudek stavu zbývajících topolů na cyklostezce. 
Komise navrhuje si oficiálně tento posudek vyžádat pro potřeby města, jako spolumajitele pozemků 
v této lokalitě 

 

 

 

Předkladatel:  Barbora Nováková 

Název:  
Dřevěné cedulky na travnaté pásy s méně častou sečí 

Návrh 
usnesení:  
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Podklady:  

Paní Barbora Nováková na podnět komise ŽP navrhla a nabídla výrobu dřevěných cedulek na 

travnaté pásy podél komunikací na  kterých, by TS prováděly omezenou seč. 

Výběr těchto travnatých ploch bude součástí pasportizace zeleně. 

 

Komise ŽP doporučuje a souhlasí s výrobou a umístěním 

 

 

 

Předkladatel:  Milena Paříková 

Název:  Zápach z kanalizace v ulici Kazínská 

  

Podklady: 
Na základě množících se dotazů občanů (nejedná se o občany žijící v těsné blízkosti) proč se trvale 
šíří zápach z kanalizace v ulici Kazínská, se komise ŽP rozhodla nabídnout případnou pomoc při 
řešení tohoto problému.  

 

 

 

Předkladatel:  Lenka Košťálová 

Název:  
Vypouštění fekálií do řeky – chatové osady 

Návrh 
usnesení:  
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Podklady: Komise ŽP obdržela podnět k prošetření. Na některých místech v chatových osadách dochází 

k vypouštění fekálií přímo do řeky 

Komise ŽP navrhuje  zavést povinnost chatařům  dokládat vývoz fekální jímky u jejich nemovitosti 

 

 

Příští schůzka komise: 26.10. v 15 -16,00 v lokalitě Na Koutech 

. 


